《单词百科:attire是什么意思?attire怎么发音?attire的解释和用法》

英语单词attire是什么意思?attire怎么读?attire怎么发音?美加网为您整理了attire的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



attire怎么读

attire的读音:[ta (r)]

attire的意思

- 1、n.服装,衣服;
- 2、vt.使穿上衣服,使穿上盛装;

attire的相关词组

- 1、formal attire 礼服;
- 2、night attire 睡衣;

attire的近义词

- 1、adorn vt.装饰,修饰;佩戴;使生色;
- 2、apparel n. (商店出售的)衣服;外观,外表;覆盖物;
- 3、array n.队列, 阵列:数组: 一大批: 衣服:
- 4、clothe v.为...提供衣服:给...穿衣:
- 5、clothes n.衣服,服装:

attire的双语例句

1. People wear slacks, sweaters, flat shoes, and all manner of casual attire for travel

人们穿着宽松的长裤、运动衫、平底鞋和各式适合旅行的休闲服装。 qZZ.com

2. In those crowded streets her attire did not rate a second glance.

在那些拥挤的街道她的穿着并未引起注意。

3. His take on appropriate attire for an interview in the trades: Business casual.

他主张参加贸易行业面试时合适的服装应该是: 商务休闲装.

4. MarCom Manager will be dressed in business attire or smart casual to meet the media personnel.

公关部经理将着职业装或半正式装与媒体人士会面.

5. Yet appropriate attire always seems to be out of stock.

然而,合适的衣服似乎总是脱销.

6. The attire consisted of a formal evening gown, immaculate in detail.

她的衣服是一套正式的晚装,细节做得很漂亮.

7. Get familiar with the attire classifications, the procedures of a fashion show and some modeling styles.

使学生能大致了解服装的分类、 服装表演的过程:服装表演的一些方法.

8. For all this rich attire Miss Thorne was not indebted to the generosity of her brother.

索恩小姐的这种种考究的服装并不是靠了她兄弟的慷慨.

9. Vampa in this attire resembled a painting by Leopold Robert, or Schnetz.

万帕穿上这套服饰,活象是李奥波·罗勃脱或许尼兹油画里的人物.

10. Her attire was a light, neatly-fitting but amply flowing dress of muslin.

她穿着一件薄薄的, 齐整合身的,相当潇洒的麻纱衣服.

11. Her outlandish attire made her conspicuous in the crowd.

她异国风格的服饰使她在人群中很打眼.

12. Does physician attire influence patient satisfaction in an outpatient obstetrics and gynecology setting?

在院外妇产科机构中医生着装是否影响患者满意度?

13. The Chiefs dress in the traditional attire of Plains Indians, not in Cherokee regalia.

首领们没有穿彻罗基华丽的服饰.而是穿着大平原印第安人的传统服装.

14. There is a variety of formal uniform attire and sports wear designed for every season.

学生校服根据季节不同设计了分别适合春,夏,秋,冬四季的不同服装.

以上是美加网为您整理的attire怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更 多关于attire的用法、attir

e的释义、attire的相关详情请点击:https://dict.tigzz.com/attire